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Wielgie, dnia 24 kwietnia 2018 roku.

Spoleczny Komitet Przeciwko Budowie
Chlewni w Piasecznie Gmina Wielgie
reprezentowany przez soltysa
Kiystyn^ Bmzdewicz
Miroslaw Swierczynski
Piaseczno 18 87-603 Wielgie.

Dotyczy: odpowiedz na petycj? z dnia 27.03.2028 r. (wplyn^la do adresatow 28.03.2028 r.).

W zwiqzku ze zlozon^ petycj^ Przewodnicz^ca Rady Gminy w Wielgiem oraz Wojt Gminy
Wielgie, informuj^, ze postulaty w niej zawarte byly przedmiotem dyskusji i wyjasnieii, z udziaiem
mieszkancow, na sesji rady gminy 29 marca 2018 roku.

W odpowiedzi na zawarte w petycji postulaty, wyjasniamy:

• Wojt Gminy Wielgie nie wnosii do Rady Gminy Wielgie projektu uchwaly o zmianie lub
rozpocz^ciu prac nad planem zagospodarowania przestrzennego, dotyczqcego miejscowosci
Piaseczno. W zwi^zku z powyzszym nie toczyly si^ i nie tocz^ prace nad projektem takiego
planu.

•  Do Wojta gminy Wielgie wplyn^lo wst^pne zapytanie firmy „Gobarto" S.A. o ewentualnq
mozliwosc lokalizacji fermy tuczu trzody chlewnej. Z jego tresciq zostali zapoznani radni i
soltysi, na pierwszej sesji rady gminy, po wplyni^ciu zapytania od firmy Gobarto S.A.
Gmina nie dysponuje oficjalnym wnioskiem o lokalizacji fermy.

• Wojt Gminy Wielgie rozpoczqi szerok^ dyskusji publicznq, przekazujqc tresc zapytania
firmy „Gobarto" S.A. radnym i soitysom. Elementem dyskusji by!, zorganizowany przez
wojta, wyjazd do dzialajqcej fermy, dla chitnych radnych i soltysow, celem wyrobienia
wlasnych opinii, w kontekscie zapytania firmy „Gobarto" S.A. Kolejnym etapem dyskusji
bylo spotkanie informacyjne dla mieszkancow, ktore odbylo sii 03 marca 2018 rou w
Piasecznie. Spotkanie zostalo zorganizowane na wniosek Pani Soltys Krystyny Bmzdewicz
i rady soleckiej solectwa Piaseczno. Uczestniczyli w nim przedstawiciele firmy Gobarto"
S.A.

W zwi^zku z powyzszym postulat o „rozpoczicie dyskusji publicznej w tym wzglidzie" jest
realizowany przez Wojta i Radi Gminy Wielgie od samego poczqtku, mimo ze mamy do czynienie
dopiero ze wstipnym zapytaniem ze strony potencjalnego inwestora.
Dyskusja publiczna zostala rozpoczita w najwczes'niejszym z mozliwych momentow i bidzie
kontynuowana.

•  Postulowane „przeprowadzenie badan opinii publicznej" bidzie wykonywane jesli dojdzie
do prac nad dokumentami planistycznym, ukierunkowanymi na stworzenie warunkow
prawnych dla lokalizacji fermy. Zgodnie z wyzej podanq informacjq, aktualnie Gmina
Wielgie takich prac nie prowadzi.
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